

设备名称:

全数字 IGBT 中频感应电源

Name of the machine:

Full-digital IGBT IF induction power supply

全数字 IGBT 感应电源（串联型）功能简介:

本电源是真正的全数字电源。具有恒电流，恒功率，恒温度，等多种调功方式。有内控，外控，屏控等多种控制方式。强大的管理功能与设置功能，监控功能，诊断，保护功能，具有强大的通信功能。性能稳定可靠，熔化率每吨达到 460KW/H-530KW/H，而国内外同行的熔化率每吨基本是 600KW/H-700KW/H，节能效果遥遥领先。

本节能型感应中频电源工作频率 50HZ-30000HZ，功率 50KW-20000KW,应用于有色与黑色金属的熔炼；在冶金、铸造、透热、加热、真空熔炼等领域广范运用。

Full digital IGBT induction power supply (series type) function introduction:

This power supply is a true full-digital power supply. With constant current, constant power, constant temperature, and other ways of power regulation. There are internal control, external control, screen control and other control methods. Powerful management function and setting function, monitoring function, diagnosis, protection function, with powerful communication function. The performance is stable and reliable, and the melting rate reaches 460KW / H-530KW / H per ton, while the melting rate of domestic and foreign peers per ton is basically 600KW / H-700KW / H, and the energy saving effect is far ahead.

The energy-saving induction IF power supply working frequency 50 HZ-30000 HZ, the power 50KW-20000KW, is applied to the smelting of non-ferrous and ferrous metals; in metallurgy, casting, diathermy, heating, vacuum smelting and other fields.